

Mr. E.P. Black, who joined the Department of External Affairs in 1949, retired on August 31, 1989. Mr. Black served at the Canadian Missions in Moscow, London, Brussels, Paris and Cairo. Since 1985, he was Canadian Ambassador to the Holy See.

Mr. J.D. Blackwood, who joined the Trade Commissioner Service in 1955, retired on October 31, 1989. Mr. Blackwood served at the Canadian Missions in Karachi, Washington, Tokyo, Caracas, Detroit and New York. Since 1987, he was the Canadian Consul General in Minneapolis.

Mr. G. Elliot, who joined the Trade Commissioner Service in 1966, retired on December 30, 1989. Mr. Elliot served at the Canadian High Commission in London and since 1986 he was the Canadian Consul General in Atlanta.

Mr. D.W. Fulford, who joined the Department of External Affairs in 1955, retired on October 16, 1989. Mr. Fulford served at the Canadian Missions in Buenos Aires, Havana and Mexico. He was Canadian Ambassador to Argentina and to Saudi Arabia and, since 1988, Director General of Caribbean and Central American Bureau.

Mr. J.M. Harrington, who joined the Department of External Affairs in 1950, retired on April 29, 1989. Mr. Harrington served at the Canadian Missions in Belgrade, London and Tokyo. He was Canadian High Commissioner to Jamaica and, from 1985 to 1988, Canadian Ambassador to Norway.

Mr. P. Laberge, who joined the Department of External Affairs in 1958, retired on November 29, 1989. Mr. Laberge served at the Canadian Missions in Washington, Vietnam, Paris and Dakar. He was Head of Mission to

M. E.P. Black, au service du ministère des Affaires extérieures depuis 1949, a pris sa retraite le 31 août 1989. M. Black a travaillé aux missions du Canada à Moscou, à Londres, à Bruxelles, à Paris et au Caire. Depuis 1985, il était ambassadeur du Canada auprès du Saint-Siège.

M. J.D. Blackwood, qui est entré au service des délégués commerciaux en 1955, a pris sa retraite le 31 octobre 1989. M. Blackwood a travaillé aux missions du Canada à Karachi, à Washington, à Tokyo, à Caracas, à Détroit et à New York. Depuis 1987, il était consul général du Canada à Minneapolis.

M. G. Elliot, qui est entré au service des délégués commerciaux en 1966, a pris sa retraite le 30 décembre 1989. M. Elliot a travaillé au haut-commissariat du Canada à Londres et, depuis 1986, il était consul général du Canada à Atlanta.

M. D.W. Fulford, au service du ministère des Affaires extérieures depuis 1955, a pris sa retraite le 16 octobre 1989. M. Fulford a travaillé aux missions du Canada à Buenos Aires, à La Havane et à Mexico. Il a été ambassadeur du Canada en Argentine et en Arabie Saoudite et, depuis 1988, directeur général des Antilles et de l'Amérique centrale.

M. J.M. Harrington, au service du ministère des Affaires extérieures depuis 1950, a pris sa retraite le 29 avril 1989. M. Harrington a travaillé aux missions du Canada à Belgrade, à Londres et à Tokyo. Il a été haut-commissaire du Canada en Jamaïque et, de 1985 à 1988, ambassadeur du Canada en Norvège.

M. P. Laberge, au service du ministère des Affaires extérieures depuis 1958, a pris sa retraite le 29 novembre 1989. M. Laberge a travaillé aux missions du Canada à Washington, au Vietnam, à Paris et à Dakar. Il a été chef de mission à